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FRITID

Elisabeth, 11, hoppas få fler att börja
spela bridge

Frillesås: Det skiljer 80 år mellan den yngsta och den äldsta. Nu
hoppas Elisabeth Nilsson, 11, få fler jämnåriga som spelar bridge.
– Det är väldigt socialt och trevligt, säger hon.

Tobias Sandblom

FRITID

Åsa/Frillesås bridgeklubb håller till i en egen lokal i Frillesås och är en av
Hallands största med 115 utövare.

I den före detta mataffären samlas ett gäng nybörjare varje måndag för
att lära sig att bemästra det svåra spelet.

På en tavla i lokalen hänger en bild på Richard Nilsson, en av klubbens
grundare. Han är farfars bror till Elisabeth Nilsson, som är en av delta-
garna i nybörjargruppen.

TOVE ROULUND, ELISABETH NILSSON OCH MATS HAMMARQVIST FÖRBEREDER EN SPELOMGÅNG BRIDGE. (BILD:
TOBIAS SANDBLOM)
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– Det är väldigt trevligt socialt med alla människor som man träffar, sä-
ger Elisabeth Nilsson.

Tove Roulund är ledare i utbildningsgruppen. Mats Hammarqvist är hen-
nes högre hand.

– Det är ganska tufft att hitta nya bridgespelare. Många tror att det är nå-
got som man börjar med sent i livet. Det tävlar med mycket annat, säger
Tove Roulund.

Hon började själv tämligen sent, 2014. Mats Hammarqvist fick upp ögo-
nen för sporten som tonåring.

– Min mamma var duktig. En kväll sa hon till mig ”läs den här boken”.
Sen skulle jag tävla två timmar senare. Men det löste sig, hon skötte allt
för mig, säger Mats Hammarqvist.

I nybörjargruppen skiljer det 70 år mellan den yngsta och den äldsta. Men
i föreningen är den äldsta 92 och Elisabeth är snart 12.

Elisabeth har en möjlig förklaring till varför det inte finns fler i hennes
ålder som spelar bridge.

– Många tror nog att det är väldigt svårt innan man börjar.

Vad ska man tänka på?
– Att ha kul. Det är det viktigaste.

Tove, Elisabeth och Mats är överens om att det inte är som att lägga en
patiens.

– Många som är skickliga bridgespelare är också duktiga på poker. Det
handlar om psykologi och tänka ut vad motståndaren gör. Det handlar
också om att försöka finta och vara taktisk, säger Mats Hammarqvist.

Varje måndag tränar nybörjarna. Tove och Mats spelar en till två tävlingar
i veckan.

Om ni får försöka locka någon: Vad är det roliga med bridge?
– Att man är ett lag, två och två. När man får kommunikationen att fun-
gera, då är det riktigt roligt, säger Tove Roulund.

Elisabeth:

– Ibland sitter man med noll poäng en kväll och det är ju inte så roligt.
Men då är det kul att träffa alla människor.

 


